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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Működik-e még a 2021-es „Egy a természettel” című 
vadászati világkiállítást szervező projektcég?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

2021. szeptember 25. és október 14. került megrendezésre az „Egy a Természettel” - Vadászati és
Természeti  Világkiállítás.  A K-Monitor  májusi  cikke  szerint  azonban  az  ezt  szervező  Egy  a
Természettel Nkft. azonban még mindig működik, foglalkoztatásában 18 fő dolgozik. A projektcég
sok  százmillió  forintnyi  készterméket  és  árut  kezel,  melyekre  a  rendezvény  után  a  beszámoló
szerint "piaci igény nem mutatkozott”. Köztük vannak a Nimród vadászújság korábbi számainak
példányai is, melyek kiadása a beszámoló szerint csak tavaly 456 millió forintba került.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Tart-e még az Egy a Természettel Nkft.-nél foglalkoztatott 18 fő munkaviszonya?

2. Milyen feladatokat látnak el a két éve lezárult rendezvény esetében és mekkora összegbe kerül a
foglalkoztatásuk?

3. Látszik-e már így két évvel a rendezvény után, hogy hogy meddig tervezik még működtetni a
projektcéget?

4.  Mi lesz a  sorsa a Nimród vadászújság korábbi példányainak,  melynek kiadására csak tavaly
összesen 456 milliót költöttek a beszámoló szerint?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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